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	  	  	  	  	  PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  måndag den 15 januari 2018, 18.30–20.30 

Plats:  Tullinge Strand 80    

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Louise Linder  

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Elisabet Thorén 

Christian Wagner  

Fredrik Ahlinder	  	  

Rita Ilomäki 	   	   	  	  

	    

Frånvarande:  Per Börjel   

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  	  
	  
§2	   Godkännande	  av	  dagordning	  
	   Anders	  anmälde	  tre	  övriga	  frågor.	  Därefter	  godkändes	  dagordningen.	  	  
	  
§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
	  

	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  	  

2	  

	  

§4	   Valrörelsen	  2018	  	  	  
Diskuterades	  gällande	  om	  vi	  kan	  få	  medlemmar	  att	  hjälpa	  till	  med	  distribution	  av	  
valmaterial/information.	  Det	  är	  inte	  billigt	  att	  distribuera	  material	  och	  därför	  kan	  det	  
vara	  en	  bra	  idé	  att	  binda	  upp	  ett	  antal	  medlemmar	  för	  just	  sådant	  här	  jobb	  under	  
2018,	  så	  att	  vi	  snabbt	  kan	  få	  ut	  information	  när	  det	  behövs.	  I	  så	  fall	  blir	  detta	  ett	  
komplement	  till	  vanliga	  utskick.	  	  
	  
Carl	  informerade	  om	  att	  restaurang	  Akvarellen	  är	  bokad	  för	  valvakan.	  	  
	  
Diskuterades	  om	  vi	  behöver	  en	  policy	  för	  social	  medier	  nu	  när	  debattklimatet	  blir	  
tuffare	  p.g.a.	  valår.	  Beslutades	  att	  Carl	  och	  Camilla	  ska	  ta	  fram	  ett	  förslag.	  

§5	  	   Delningsfrågan	  
Anders	  och	  Carls	  insändare	  om	  kommundelsnämnder	  är	  publicerad	  på	  webben	  
(DirektPress).	  	  
	  

§6	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
Nyligen	  presenterades	  Botkyrka	  kommuns	  egen	  medborgarundersökning	  för	  2017.	  
Den	  visar	  på	  en	  över	  hela	  linjen	  negativ	  utveckling	  där	  viktig	  verksamhet	  som	  trygghet,	  
äldreomsorg,	  skolverksamhet,	  renhållning,	  vägunderhåll	  och	  snöröjning	  fungerar	  dåligt	  
och	  får	  lägre	  betyg	  än	  förra	  året.	  	  	  	  
	  
TUP	  har	  agerat	  genom	  att	  skicka	  in	  insändare	  till	  lokaltidningarna	  samt	  spridit	  
informationen	  via	  sociala	  medier	  (Facebook	  och	  Twitter).	  I	  kommunfullmäktige	  får	  vi	  
möjlighet	  att	  ställa	  frågor	  om	  undersökningen.	  Om	  frågestunden	  inte	  räcker	  kan	  vi	  
även	  skriva	  en	  interpellation	  om	  medborgarundersökningen.	  	  

	  
§7	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Anders	  informerade	  om	  arbetet	  med	  den	  nya	  hemsidan.	  Alla	  i	  styrelsen	  får	  i	  uppdrag	  
att	  titta	  på	  hemsidan	  och	  lämna	  synpunkter	  till	  Anders.	  	  
	  
Christian	  föreslog	  en	  ny	  rubrik	  på	  hemsidan	  ”Jobbiga	  frågor	  till	  kommunledningen”.	  	  
	  
Beslutades	  att	  vi	  ska	  ge	  Mikael	  Bodner	  i	  uppdrag	  att	  ta	  fram	  nya	  videos	  från	  
fullmäktige	  till	  TUPs	  sida	  på	  Youtube.	  Det	  ska	  vara	  10-‐15	  klipp	  för	  max	  5000	  kr.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  Det	  har	  fortsatt	  varit	  många	  negativa	  
rubriker	  om	  Tullinge.	  Vidare	  har	  det	  varit	  en	  artikel	  om	  lokala	  partier	  i	  DN.	  	  

	  
500	  nya	  foldrar	  om	  året	  som	  gått	  (material	  från	  hemsidan)	  är	  beställda.	  	  
	  
Christian	  tog	  upp	  frågan	  om	  att	  anlita	  en	  arbetsmiljöinspektör	  för	  att	  titta	  på	  Tullinge	  
station.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Louise	  redogjorde	  för	  ekonomin.	  	  	  
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d) Den	  andra	  vägen	  	  
Camilla	  presenterade	  en	  ny	  bok	  om	  lokala	  partier	  av	  Katharina	  Wallenborg.	  I	  boken	  är	  
Camilla	  intervjuad.	  
	  
Carl	  berättade	  att	  Kjell	  Sjöberg	  kommer	  att	  sluta	  i	  LPNs	  styrelse.	  	  	  	  
	  

§8	   Rapport	  från	  Fredrik	  och	  Kerstins	  verksamhetsbesök	  	  	  	  
Fredrik	  rapporterade	  från	  ett	  verksamhetsbesök	  på	  Rehab-‐enheten	  i	  Botkyrka.	  TUP	  är	  
det	  enda	  partiet	  som	  har	  besökt	  verksamheten.	  Beslutades	  att	  Fredrik	  och	  Christian	  
ska	  skriva	  en	  insändare	  om	  detta.	  	  	  

	  
§9	   Rapport	  från	  ljusutdelning	  vid	  pendeltågsstationen	  13	  december	  	  	  	  

Anders	  rapporterade	  från	  TUPs	  aktivitet	  vid	  Tullinge	  station	  13	  december.	  	  Ljus	  med	  
budskap	  hade	  paketerats	  i	  en	  liten	  julklapp	  som	  delades	  ut.	  Totalt	  delades	  4	  
800	  julklappar	  ut	  till	  glada	  Tullingebor.	  Det	  var	  kul	  att	  känna	  den	  positiva	  inställningen	  
bland	  Tullingeborna	  till	  Tullingepartiet.	  	  
	  
Beslutade	  att	  göra	  en	  ny	  aktivitet	  till	  påsk.	  Budskapet	  ska	  handla	  om	  röstdelning.	  	   

	  
§10	   Medlemsmiddag	  på	  Akvarellen	  27	  januari	  	  	  
	   Idag	  är	  det	  ca	  50	  medlemmar	  anmälda	  till	  festen.	  

	  
Carl	  och	  Camilla	  kommer	  att	  sätta	  ihop	  en	  frågesport	  till	  medlemsmiddagen.	  	  	  	  

	  
	   Klas,	  Mimmi	  och	  Elizabeth	  kommer	  att	  berätta	  om	  valberedningens	  arbete	  med	  TUPs	  
	   valsedel	  till	  kommunfullmäktige.	  	  

	  
§11	   Årsmöte	  
	   Beslutades	  att	  årsmötet	  ska	  äga	  rum	  i	  Falkbergsskolan	  onsdagen	  den	  14	  mars	  kl	  19.	  
	  
§12	   Swish	  	  
	   Diskuterades	  om	  vi	  ska	  öppna	  upp	  Swish	  för	  Tullingepartiet	  till	  följande	  priser:	  	  
	   Uppläggningsavgift:	  495	  kronor.	  
	   Månadsavgift:	  49	  kronor.	  
	   Avgift	  per	  mottagen	  transaktion:	  2	  kronor.	  
	   Återbetalning:	  2,85	  kronor.	  
	  

Beslutades	  att	  vi	  ska	  införa	  Swish	  och	  att	  Anders	  och	  Klas	  får	  i	  uppdrag	  att	  förhandla	  
priset	  med	  Handelsbanken.	  	  

	  
§13	   Förslag	  på	  schema	  för	  kommande	  styrelsemöten	  

Beslutades	  att	  fastställa	  följande	  tider	  för	  årets	  styrelsemöten:	  	  
	  
måndag	  5	  februari	  	  
Torsdag	  8	  mars	  	  
Onsdag	  4	  april	  	  
Torsdag	  3	  maj	  
Måndag	  4	  juni	  (udda	  vecka)	  	  
Onsdag	  22	  augusti	  	  
Onsdag	  5	  september	  	  
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Tisdag	  18	  september	  	  
Måndag	  15	  oktober	  	  
Måndag	  12	  november	  	  
Torsdag	  6	  december	  (udda	  vecka)	  	  
	  

§14	   Nytt	  möte	  om	  partiprogram	  	  
Beslutades	  att	  i	  nuläget	  inte	  boka	  ett	  nytt	  möte	  för	  att	  fortsätta	  utveckla	  
partiprogrammet.	  Däremot	  kommer	  Carl,	  Anders,	  Elisabet	  och	  Klas	  träffas	  för	  att	  
diskutera	  partiprogrammet	  fredagen	  den	  26	  januari.	  	  
	  
Christian	  föreslog	  att	  vi	  ska	  införa	  nya	  arbetsgrupper	  till	  valet.	  Beslutades	  att	  styrelsen	  
funderar	  vidare	  på	  detta	  förslag.	  	  

	  
§15	   Övriga	  ärenden	  	  

Anders	  tog	  upp	  frågan	  om	  hur	  vi	  kan	  öka	  engagemanget	  i	  styrelsen.	  Några	  olika	  förslag	  
presenterades.	  Ett	  av	  förslagen	  var	  att	  begränsa	  perioden	  för	  hur	  lång	  tid	  det	  går	  att	  
ha	  ett	  förtroende-‐	  eller	  styrelseuppdrag.	  Konstaterades	  dock	  att	  detta	  är	  en	  fråga	  för	  
årsmötet	  samt	  att	  det	  är	  svårt	  att	  rekrytera	  nya	  ledamöter	  till	  förtroendeuppdrag.	  	  
	  
Anders	  väckte	  frågan	  om	  att	  skapa	  en	  medlemsvärvartävling	  bland	  befintliga	  
medlemmar.	  Beslutades	  att	  den	  som	  värvar	  flest	  nya	  medlemmar	  ska	  få	  ett	  pris.	  
Fredrik	  erbjöd	  sig	  att	  komma	  hem	  till	  vinnaren	  och	  laga	  middag	  åt	  vinnaren	  och	  de	  
värvade.	  
	  
Camilla	  rapporterade	  om	  att	  hon	  och	  Louise	  har	  städat	  TUPs	  lokal	  i	  centrum	  

	   	  
§16	   Nästa	  möte/Avslutning	  

Nästa	  möte	  beslutades	  till	  måndag	  5	  februari,	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  
	  

Ordförande	  tackade	  Christian	  för	  att	  vi	  fick	  ha	  styrelsemötet	  hos	  honom.	  Därefter	  
	   tackade	  ordförande	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  
	  

Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  
	  
	   	  

Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  

	  

	  
	  
	  
	  
	  
	   	  
	  
	  


